
Protokół nr 30/VIII/2021

z obrad XXX sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie 

z dnia 25 czerwca 2021 roku.

Rozpoczęcie obrad  – godz. 12:00
Zakończenie obrad – godz. 18:20

Ad 1. Sprawy regulaminowe:

 Otwarcie     i     stwierdzenie     prawomocności     obrad.

Sesja rozpoczęła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Trąbki Wielkie, przy ul. Gdańskiej 12.
Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan Zbigniew Leszczyński.

W sesji uczestniczyli: Wójt Gminy Błażej Konkol, Skarbnik Gminy Zofia Gorzyńska, Dyrektor
GOKSiR Leszek Orczykowski,  Kierownik ZGKiM Karol  Kozak,  Kierownik  GOPS Grażyna
Wysiecka.

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, na podstawie listy obecności, że cały skład Rady jest
obecny.

Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych. Listy obecności radnych i sołtysów stanowią
załącznik nr 1 i 2 do protokołu.

 Zatwierdzenie     porządku     obrad.

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił dzisiejszy porządek obrad.

Proponowany porządek obrad:

I CZĘŚĆ:

.1 Sprawy regulaminowe:
-  Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.

-  Zatwierdzenie porządku obrad.

- Zatwierdzenie protokołu z XXIX sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie.

.2 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2021 - referuje

Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy;

.3 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2021-2032 -

referuje  Zofia Gorzyńska  Skarbnik Gminy;

.4 Podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych

w Gminie Trąbki Wielkie na lata 2021 – 2025 –  referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;
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.5 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie spółki Społeczna Inicjatywa

Mieszkaniowa „KZN-Pomorze” spółka z ograniczoną odpowiedzialnością –  referuje Pan

Błażej Konkol Wójt Gminy;

.6 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego

Funduszu  Rozwoju  Mieszkalnictwa  na  sfinansowanie  objęcia  udziałów  w  tworzonej

Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej –  referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.7 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowych pod

przepompownię  ścieków w obrębie Gołębiewo –  referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.8 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowych pod

przepompownię  ścieków w obrębie Sobowidz –  referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.9 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  lokalowej

położonej w Sobowidzu –  referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.10 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  lokalowej

położonej w Sobowidzu –  referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.11 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  lokalowej

położonej w Zaskoczynie - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

II CZĘŚĆ:

.12 Informacja z działalności placówek szkolnych  Gminy Trąbki Wielkie  za rok 2020 – 

referuje Pani Patrycja Jereczek Kierownik Wydziału Oświaty;

.13 Informacja o stanie bezpieczeństw w Gminie Trąbki Wielkie w 2020r. – referuje Pan asp.

Sztab. Adam Baczewski Komendant Komisariatu Policji w Trąbkach Wielkich;

.14 Informacja  z  działalności  Ochotniczych  Straży Pożarnych  w Gminie  Trąbki  Wielkie  za

2020 rok –  referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

.15 Informacja z  działalności  Gminnego Ośrodka Zdrowia Trąbki  Wielkie  za 2020 rok  –

referuje Pani Dorota Bąk Dyrektor Gminnego Ośrodka Zdrowia Trąbki Wielkie.

.16 Podjęcie uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  za  2020  rok

Gminnego Ośrodka Zdrowia Trąbki Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol Przewodniczący

Rady Społecznej GOZ Trąbki Wielkie.

.17 Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Trąbkach Wielkich

za 2020 rok – referuje Pani  Grażyna Wysiecka Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy

Społecznej w Trąbkach Wielkich.  
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.18 Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Trąbkach Wielkich za 2020

rok  –  referuje  Pan  Leszek  Orczykowski  Dyrektor  Gminnej  Biblioteki  Publicznej  w

Trąbkach Wielkich.

.19 Podjęcie uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  za  2020  rok

Gminnej Biblioteki  Publicznej w Trąbkach Wielkich -  referuje Pan Błażej Konkol Wójt

Gminy.

.20 Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Kultury Sportu i Rekreacji w Trąbkach

Wielkich za 2020 rok -  referuje Pan Leszek Orczykowski Dyrektor GOKSiR w Trąbkach

Wielkich.

.21 Podjęcie uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  za  2020  rok  Gminnego

Ośrodka  Kultury Sportu  i  Rekreacji  w  Trąbkach Wielkich  –  referuje  Pan  Błażej  Konkol  Wójt

Gminy.

.22 Sprawozdanie  z  działalności  Zakładu  Gospodarki  Komunalnej  i  Mieszkaniowej  w  Trąbkach

Wielkich za 2020 rok – referuje Pan Karol Kozak Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej i

Mieszkaniowej w Trąbkach Wielkich.

.23 Informacja z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych – referuje

Pan Marek Czerwiński Przewodniczący GKRPA.

III CZĘŚĆ:

.24 Przedstawienie raportu o stanie Gminy Trąbki Wielkie za rok 2020.

.25 Debata nad raportem o stanie Gminy Trąbki Wielkie za rok 2020.

.26 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy wotum zaufania.

.27 Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Trąbki Wielkie za rok 2020.

a)Wystąpienie Wójta Gminy;

b)Dyskusja nad sprawozdaniami.

.1 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz

sprawozdania  z  wykonania  budżetu  Gminy  za  2020  rok  –  referuje  Pan  Zbigniew

Leszczyński Przewodniczący Rady Gminy Trąbki Wielkie.

.2 Absolutorium dla Wójta Gminy Trąbki Wielkie za 2020 rok.

a) Przedstawienie Uchwały Nr 081/g285/R/I/21 Składu Orzekającego Regionalnej Izby

Obrachunkowej  w  Gdańsku   z  dnia  13  kwietnia  2021  r.  w  sprawie  opinii  o

sprawozdaniu  z  wykonania  budżetu  Gminy  Trąbki  Wielkie  za  2020  rok  wraz  z

informacją  o  stanie  mienia  komunalnego  i  objaśnieniami.-  referuje  Pan  Zbigniew

Leszczyński Przewodniczący Rady Gminy;
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b)  Przedstawienie opinii - wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Trąbki Wielkie   o

udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy z tytułu wykonania budżetu za 2020 rok –

referuje Pan Sławomir Mazurek Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady  Gminy

Trąbki Wielkie;

c) Przedstawienie Uchwała Nr 166/g285/A/I/21 z dnia 07 czerwca 2021r Regionalnej Izby 

Obrachunkowej  – referuje Pan Zbigniew Leszczyński Przewodniczący Rady  Gminy 

Trąbki Wielkie;

d) Dyskusja;

e) Podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  Wójtowi  Gminy  Trąbki  Wielkie

absolutorium  z  tytułu  wykonania  budżetu  za  2020  rok  –  referuje  Pan  Zbigniew

Leszczyński  Przewodniczący Rady Gminy Trąbki Wielkie.

.30 Wolne wnioski; 

.31 Zamknięcie sesji zwyczajnej.

  

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są uwagi do proponowanego porządku obrad. Uwag
nie zgłoszono.

Poddał przedstawiony porządek pod głosowanie.

Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła porządek obrad.

/Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

 Przyjęcie protokołu XXIX zwyczajnej sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie;

Przewodniczący Rady Gminy – poinformował, że do Biura Rady nie wpłynęły uwagi do protokołu w/w
sesji Rady Gminy. Zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu z XXIX sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie.

W głosowaniu udział bierze 15 Radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła protokół z XXIX sesji zwyczajnej Rady Gminy
Trąbki Wielkie.

/Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad 2.   Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2021 -
referuje Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy.

 /Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy  - odczytała uzasadnienie powyższej uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są pytania.
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Radny Marian Płotka – zapytał czego dotyczy pozycja dotyczącą Budowa sieci wodociągowej z
przyłączeniami w miejscowości Sobowidz i Rościszewo.
Wójt Gminy uzasadnił potrzebę podjęcia powyżej zmiany. 
Radny Michał Studziński – zapytał o środki przeznaczone na drogę Postołowo – Ełganowo. Za-
pytał, czy te środki wystarczą na zakończenie budowy całego odcinka  drogi.
Wójt Gminy – poinformował, że tak, jednocześnie zwracając uwagę, że część tej drogi łączy się
z droga powiatową, ale co do zasady miejscowości zostaną połączone drogą utwardzoną.

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania.  

Pytań nie zgłoszono. Przewodniczący zaznaczył, że wszystkie zmiany budżetu, które zostały uję-
te w projekcie w/w uchwały zostały szczegółowo omówione na posiedzeniu komisji wspólnej,
podczas omawiania materiałów sesyjnych.

/Obrady sesji opuścił Radny Jan Selka/

Następnie odczytano treść uchwały.
Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXX/246 /2021 w w/w spra-

wie. /Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały/

/Do obrady sesji dołączył Radny Jan Selka/

Ad 3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2021-
2032 - referuje  Zofia Gorzyńska  Skarbnik Gminy.
/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pani  Zofia  Gorzyńska  Skarbnik  Gminy –  uzasadniła  potrzebę  podjęcia  powyższej  uchwały
podając, że w przedmiotowej uchwale ujęte zostały wszystkie zmiany dotyczące dochodów i
wydatków które zostały przyjęte w zmianach budżetu gminy. Uchwała ta jest pochodnia zmian
budżetowych. 

Przewodniczący Rady Gmin  y - spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.  Przewodniczący spytał,  kto jest  za podjęciem powyższej
uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXX/247/2021 w w/w spra-

wie.

Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały.

Ad  4. Podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w 

Gminie Trąbki Wielkie na lata 2021 – 2025 –  referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;                

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/
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Pani Błażej Konkol Wójt Gminy – w skrócie uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.

Radny    Władysław  Kanka –  podał,  że  strategia  ta  stanowi  niezwykle  ważny  instrument  za
pomocą którego możemy zapewniać wszelkie pomoce społeczne. Materiał jest obszerny ponad
100 stron.  Diagnoza  jest  bardzo precyzyjna  i  szczegółowa jeżeli  chodzi  o  część zadaniowa.
Zawiera  ona  zarówno  zadania  dla  dzieci  i  młodzieży,  dla  osób  w  wieku  poprodukcyjnych,
bezdomnych i wielu innych osób zwłaszcza z kręgu patologicznego. Opracowanie jest fachowe,
precyzyjne. Radny będzie osobiście głosował za podjęciem uchwały. 

Przewodnicz  ący Rady Gminy - spytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.  Przewodniczący spytał,  kto jest  za podjęciem powyższej
uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXX/248/2021 w w/w spra-

wie. Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały.

Ad 5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie spółki Społeczna Inicjatywa 

Mieszkaniowa „KZN-Pomorze” spółka z ograniczoną odpowiedzialnością –  referuje Pan Błażej 

Konkol Wójt Gminy;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pani Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadniła potrzebę podjęcia powyższej uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.  Przewodniczący spytał,  kto jest  za podjęciem powyższej
uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXX/249/2021 w w/w spra-

wie. Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały.

Ad 6. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego  

Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w tworzonej Społecznej 

Inicjatywy Mieszkaniowej –  referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pani Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadniła potrzebę podjęcia powyższej uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.  Przewodniczący spytał,  kto jest  za podjęciem powyższej
uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.
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Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXX/250/2021 w w/w spra-

wie. Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały.

Ad 7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowych pod 

przepompownię  ścieków w obrębie Gołębiewo –  referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pani Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadniła potrzebę podjęcia powyższej uchwały informując,
że gmina zakończyła jedną z największych inwestycji jaką była budowa przepompowni. Projekt
uchwały  dotyczy miejscowości  Gołębiewa,  gdzie  zostały  zlokalizowanych  6  przepompowni,
które teraz należy wykupić. Prosi o podjęcie uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania.

Radny Sławomir Mazurek – zapytał jaka kwota jest ustalona za te działki.

Wójt Gminy – poinformował, że dopiero będzie to oszacowane.

Radny Marian Płotka Przewodniczący Komisji EiRG Rady Gminy – podał, że Komisja EiRG
opiniowała  projekt  tej  uchwały.  Opinia  komisji  ekonomicznej  jest  taka,  aby  grunty  od
prywatnych właścicieli wykupić zarówno w tym przypadku przy tej uchwale, jak i w kolejnej,
dotyczące miejscowości Sobowidz.

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.  Przewodniczący spytał,  kto jest  za podjęciem powyższej
uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXX/251/2021w w/w spra-

wie. Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały.

Ad 8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowych pod     

przepompownię  ścieków w obrębie Sobowidz –  referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pani Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadniła potrzebę podjęcia powyższej uchwały informując,
że   projekt  uchwały  dotyczy  trzech  przepompowni  w  obrębie  Sobowidz.  Prosi  o  podjęcie
uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.  Przewodniczący spytał,  kto jest  za podjęciem powyższej
uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.

7



Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXX/252/2021 w w/w spra-

wie. Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały.

Ad 9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowej 

położonej w Sobowidzu –  referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pani Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadniła potrzebę podjęcia powyższej uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania.

Radny Marian Płotka Przewodniczący Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gospodarczego Rady
Gminy  –  poinformował,  że  komisja  ekonomiczna  zaopiniowała  pozytywnie  wniosek
wnioskodawcy.

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.  Przewodniczący spytał,  kto jest  za podjęciem powyższej
uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXX/253/2021 w w/w spra-

wie. Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały.

Ad 10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowej 

położonej w Sobowidzu –  referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pani Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadniła potrzebę podjęcia powyższej uchwały.

Przewod  niczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania.

Radny Marian Płotka Przewodniczący Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gospodarczego Rady
Gminy  –  poinformował,  że  komisja  ekonomiczna  zaopiniowała  pozytywnie  wniosek
wnioskodawcy i wyraża zgodę na zakup lokalu przez mieszkającą tam osobę.

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.  Przewodniczący spytał,  kto jest  za podjęciem powyższej
uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXX/254/2020 w w/w spra-

wie. Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały.

Ad 11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowej 

położonej w Zaskoczynie - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/
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Pani Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadniła potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Podał, że
lokal  jest  lokalem  niezamieszkałym,  z  wnioskiem  zwrócił  się  mieszkaniec  sąsiedniego
mieszkania, który prawdopodobnie chce powiększyć swoje warunki mieszkaniowe.

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania.

Radny Marian Płotka Przewodniczący Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gospodarczego Rady
Gminy  – poinformował, że komisja była na wizji lokalnej, lokal ten jest w bardzo złym stanie i
komisja ekonomiczna jest za sprzedażą tego lokalu.

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.  Przewodniczący spytał,  kto jest  za podjęciem powyższej
uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXX/255/2021 w w/w spra-

wie. Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy – ogłosił 10 min. Przerwy.

Po przerwie. Obecnych 15 Radnych.

CZĘŚĆ II

Ad 12. Informacja z działalności placówek szkolnych  Gminy Trąbki Wielkie  za rok 2020 – 
referuje Pani Patrycja Jereczek Kierownik Wydziału Oświaty.

Pani  Patrycja  Jereczek  –  Kierownik  Zespołu  Oświaty   -   przedstawiła  na  rzutniku  prezentację  z

działalności poszczególnych  placówek oświatowych z terenu Gminy Trąbki Wielkie.

/Prezentacja w formie elektronicznej stanowi załącznik do protokołu/

Po prezentacji Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania do powyższego wystąpienia. Pytań

nie zgłoszono.

Ad 13. Informacja o stanie bezpieczeństw w Gminie Trąbki Wielkie w 2020r. – referuje Pan asp. 

Sztab. Adam Baczewski Komendant Komisariatu Policji w Trąbkach Wielkich;

Pan asp. Sztab. Adam Baczewski Komendant Komisariatu Policji w Trąbkach Wielkich przedstawił na 

rzutniku informację o stanie bezpieczeństw w Gminie Trąbki Wielkie w 2020r

/Prezentacja w formie elektronicznej stanowi załącznik do protokołu/

Po prezentacji Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania do powyższego wystąpienia. Pytań

nie zgłoszono.
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Ad 14. Informacja z działalności Ochotniczych Straży Pożarnych w Gminie Trąbki Wielkie za 2020

rok –  referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

Informację przedstawił Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

/Informacja w formie elektronicznej stanowi załącznik do protokołu/.

Po przedstawieniu prezentacji Wójt Gminy wraz z Przewodniczący Rady Gminy podziękował

Prezesowi OSP Panu Krzysztofowi Kraińskiemu za długoletnią Jego służbę wręczając grawerkę

z życzeniami i upominek.

Ad 15.  Informacja z  działalności Gminnego Ośrodka Zdrowia Trąbki Wielkie za 2020 rok  –

referuje Pani Dorota Bąk Dyrektor Gminnego Ośrodka Zdrowia Trąbki Wielkie.

Informację przedstawiła Pani  Dorota Bąk Dyrektor Gminnego Ośrodka Zdrowia w Trąbkach

Wielkich.

/Informacja stanowi załącznik  elektroniczny do protokołu./

Ad  16.   Podjęcie uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  za  2020  rok

Gminnego Ośrodka Zdrowia Trąbki Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol Przewodniczący Rady

Społecznej GOZ Trąbki Wielkie.

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Wójt Gminy Błażej Konkol - przedstawił uzasadnienie podjęcia uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy – stwierdził, jako członek zarządu GOZ, że kondycja finansowa

GOZ jest dobra.

Następnie przeczytano projekt uchwały, po czym Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy są

uwagi do treści uchwały. W związku z tym, że nie było, Przewodniczący Rady Gminy poddał

uchwałę pod głosowanie. Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXX/256/2021 w w/w spra-

wie. Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały.

Ad 17.  Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Trąbkach Wielkich

za 2020 rok – referuje Pani Grażyna Wysiecka Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej

w Trąbkach Wielkich.  

Sprawozdanie przedstawiła Pani  Grażyna Wysiecka Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy

Społecznej w Trąbkach Wielkich.

/Sprawozdanie stanowi załącznik elektroniczny do protokołu/.

Po przedstawieniu prezentacji Wójt Gminy Trąbki Wielkie Błażej Konkol oraz Przewodniczący

Rady Gminy Trąbki Wielkie Zbigniew Leszczyński wraz z radnymi wręczyli podziękowanie za
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wieloletnią pracę na rzecz samorządu Gminy Trąbki Wielkie Pani Kierownik Grażyna Wysiecka,

która wybiera się na zasłużoną emeryturę.

Przewodniczący Rady Gminy ogłosił 10 minutowa przerwę.

Po przerwie obecnych 13 Radnych

/Brak Radnej Justyny Perki oraz Radnego Mariana Płotkę/

Ad 18. Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Trąbkach Wielkich za 2020

rok  –  referuje  Pan  Leszek  Orczykowski  Dyrektor  Gminnej  Biblioteki  Publicznej  w  Trąbkach

Wielkich.

Sprawozdanie przedstawił Pan Leszek Orczykowski Dyrektor GOKSiR w Trąbkach Wielkich.

/Sprawozdanie stanowi załącznik elektroniczny do protokołu/.

Ad 19. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2020 rok Gminnej

Biblioteki Publicznej w Trąbkach Wielkich - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Wójt Gminy Błażej Konkol - przedstawił uzasadnienie podjęcia uchwały.

Następnie przeczytano projekt uchwały, po czym Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy są

uwagi do treści uchwały. W związku z tym, że nie było, Przewodniczący poddał uchwałę pod

głosowanie. Obecnych podczas głosowania było 13 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXX/257/2021 w w/w spra-

wie. Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały.

/ Salę obrad opuściła Radna Wioleta Frydrych. Do obrad dołączyła Radna Justyna Perka/

Ad 20. Sprawozdanie z działalności  Gminnego Ośrodka Kultury Sportu i  Rekreacji w Trąbkach

Wielkich za  2019  rok  -   referuje  Pan  Leszek  Orczykowski  Dyrektor  GOKSiR  w  Trąbkach

Wielkich.

Sprawozdanie przedstawił Pan  Leszek  Orczykowski  Dyrektor  Gminnego  Ośrodka  Kultury

Sportu i Rekreacji w Trąbkach Wielkich.

 /Sprawozdanie stanowi załącznik elektroniczny do protokołu/

Ad  21.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  za  2020  rok

Gminnego Ośrodka Kultury Sportu i Rekreacji w Trąbkach Wielkich – referuje Pan Błażej Konkol

Wójt Gminy.

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Wójt Gminy Błażej Konkol - przedstawił uzasadnienie podjęcia uchwały.

Następnie przeczytano projekt uchwały, po czym Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy są
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uwagi do treści uchwały. W związku z tym, że nie było, Przewodniczący poddał uchwałę pod

głosowanie. Obecnych podczas głosowania było 13 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXX/258/2021 w w/w spra-

wie.

Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały.

/Do obrad dołączył Radny Marian Płotka/

Ad 22. Sprawozdanie z działalności Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Trąbkach

Wielkich za 2020 rok – referuje Pan Karol Kozak Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej i

Mieszkaniowej w Trąbkach Wielkich.

Sprawozdanie przedstawił Pan  Karol Kozak Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej i

Mieszkaniowej w Trąbkach Wielkich.

 /Sprawozdanie stanowi załącznik elektroniczny do protokołu/.

Po przedstawionym sprawozdani Radni zadali  pytania na które Pan Karol Kozak na  bieżąco

udzielał odpowiedzi.

Ad 23.  Informacja z działalności  Gminnej  Komisji  Rozwiązywania Problemów Alkoholowych –

referuje Pan Marek Czerwiński Przewodniczący GKRPA.

Informację przedstawił Marek Czerwiński Przewodniczący Gminnej  Komisji  Rozwiązywania

Problemów Alkoholowych w Trąbkach Wielkich.

/Informacja stanowi załącznik elektroniczny do protokołu/.

Rada Gminy Trąbki Wielkie zapoznała się z powyższą informacją.

Przewodniczący Rady Gminy – ogłosił 5 minut przerwy.

Po przerwie obecnych 14 radnych. Brak Radnej Wiolety Frydrych.

CZĘŚĆ III

Ad 24. Przedstawienie raportu o stanie Gminy Trąbki Wielkie za rok 2020.

Wójt Gminy – przedstawił radnym na rzutniku, raport o stanie Gminy Trąbki Wielkie za rok

2020.

/Raport stanowi załącznik elektroniczny do protokołu/

Ad 25. Debata nad raportem o stanie Gminy Trąbki Wielkie za rok 2020.

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są pytania, uwagi do Wójta Gminy.
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Radny Marek Czerwińsk  – nawiązał  do fundusz odbudowy i  zdania jakie mają być  z  niego

zrealizowane. Zapytał, jakie są szanse na ich pozyskanie i kiedy byłyby one dostępne.

Wójt Gminy – poinformował, że fundusze odbudowy  mają być dostępne jeszcze w tym roku,

tylko dzisiaj ciężko określić, jaka będzie część dotacyjna a jaka pożyczkowa, ponieważ będą to

łączone formy. Dodał, że zadania, które wskazałem do ich realizacji z tego funduszu są dość

chłonne. Będą dość dużo kosztowały, ale uważa, że należy być na to przygotowanym, ponieważ

jak tylko fundusze ruszą, to będzie trzeba ich w miarę szybko wykorzystać, bo wszystkim będzie

zależało nie tylko (w  Gminie i w kraju),  aby te fundusze wykorzystać. Podał, że jednym ze

wskazanych  zadań  jest  Budowa  domu  stałego  i  dziennego  pobytu  dla  seniorów  na  terenie

Gminy. To jest jedno z zadań, które z tych funduszy planuje się zrealizować. 

Radny Marek Czerwiński – zwrócił  uwagę,  że w zaplanowanych  zadaniach,  które mają  być

realizowane  z tego funduszu a które Wójt Gminy zaplanował, to jest uwzględniona również

budowa  oczyszczalni  ścieków.  Zwrócił  uwagę,  że  jest  to  kluczowa  inwestycja  na  którą  z

utęsknieniem czeka część mieszkańców Gminy.

Wójt Gminy – przyznał, że tak,  inwestycja ta jest również wskazana. Jest również wskazana

budowa oczyszczalni ścieków w aglomeracji Domachowo, oprócz tego wskazana jest budowa

ścieżek rowerowych przy głównych drogach: wojewódzkich, powiatowych, również wskazane

jest  zadanie  dotyczące  budowy  basenu  przy  Szkole  Podstawowej  w  Trąbkach  Wielkich.

Inwestycje  te  są  duże  i  chłonne.  Wójt  ma  nadzieję,  że  uda  się  zrealizować  wszystkie

zaplanowane zadania.

Radny  Marek  Czerwiński –  zapytał  na  jakim  etapie  jest  budowa  oczyszczalni  ścieków  w

Pawłowie. 

Wójt  Gminy –  poinformował,  że  wszystkie  dokumenty  są  skompletowane.  Obecnie  Gmina

przygotuje się do ogłoszenia przetargu. 

Przewodniczący  Rady  Gminy –  zapytał,  czy  są  jeszcze  jakieś  pytania  do  przedstawionego

raportu Gminy. Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy reasumując omówiony i przedstawiony przez Wójta Gminy  raport

o stanie Gminy Trąbki Wielkie za rok 2020 zwrócił uwagę, że jest to raport za miniony rok i

Rada  ocenia  ubiegły  rok.  Stwierdził  iż  raport  ten  stanowi  zebraną  wiedzę  do  której  można

wracać i pewne elementy rozbudowywać. Z całą pewnością jest to punkt wyjściowy co należy

jeszcze  osiągnąć,  w  jakim  kierunku  należy  pójść.  Taki  jest  cel  tego  raportu.  Dodał,  że  na

ostatniej stronie raportu jest wskazane, że Gmina ma atrakcyjne położenie i że jest to naszym

atutem. Na koniec wypowiedzi zapytał, na ile te środki zewnętrzne, które będą dopływały do

budżetu Gminy, pomogą Gminie uatrakcyjnić to nasze położenie i nasze walory gminne.
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Wójt  Gminy –  zwrócił  uwagę,  że  najważniejsze  są  podstawowe  usługi  dla  ludności,  które

zamieszkują  i  nie  mają  problemów  z  funkcjonowaniem,  czyli:  jest  sieć  wodociągowa,

kanalizacja, jest droga dojazdowa, żłobek, przedszkole i basen, na to również zwraca się uwagę.

Kolejno podał, że z analizy, którą wykonał do Wód Polskich, czy do Urzędu Marszałkowskiego

w sprawie komunikacji wynika, że w najbliższym czasie tj. 1,5 – 2 lat przybędzie na  terenie

naszej Gminy 1600 lokali, a licząc średnio po 2 osoby na lokal, to wychodzi, że przybędzie 3000

więcej mieszkańców. Uważa, że wyzwanie aby spiąć infrastrukturę będzie duże jeszcze w tej

kadencji, w kolejnej będzie jeszcze większe.   

Przewodniczący   Rady  Gminy –  zwrócił  uwagę,  że  nie  oceniamy  dzisiaj  tego  co  będziemy

wykonywać tylko to, co mamy wykonane, ale jest to baza wyjściowa, co mamy a co powinniśmy

jeszcze osiągnąć. Dodał, że mieszkańcy zwracają się o zwiększenie ilości wody. 

Wójt Gminy – podał, że sieć, którą Gmina posiada, do tej pory wystarczała Niemniej jednak

przy tak  dużych  podziałach  na  budownictwo  już  po  prostu  niektórym  osobom odmawia  się

przyłączania  do  sieci  wodociągowej  z  uwagi  na  to,  że  dane  ujęcie  będzie  niewydolne  bądź

przekrój infrastruktury wodociągowej jest zbyt mały.  Dodał, że budując kilka lat temu wodociąg

Ø160 wydawało się, że jest on bardzo duży. Dzisiaj okazuje się, że jest za mały, nie jest w stanie

dostarczyć  odpowiedniej  ilości  wody.  Wójt w dalszej  swojej  wypowiedzi  zwrócił  uwagę,  że

zlecone zostało już wykonanie analizy przebudowy całej przepompowni sieci wodociągowej. Z

tej analizy wyniknie, gdzie w pierwszej kolejności Gmina powinna zbudować nowe magistrale,

nowe sieci wodociągowe, ale i też nowe ujęcie. 

Przewodni  czący Rady Gminy – zwrócił uwagę, że omawiany raport obejmuje kierunki obsługi

domu pobytu dziennego i stałego. Uważa, że taka też jest potrzeba.  Zapytał,  na jakim etapie

dzisiaj jest ten projekt.

Wójt  Gminy –  poinformował,  że  projekt  techniczny  domu  dziennego  i  stałego  pobytu  jest

wykonany.  Gmina  posiada  aktualne  pozwolenie  na  budowę.  Wartość  kosztorysowa  bez

wyposażenia wynosi 12 mln. zł. Dodał, że zabezpieczony będzie pobyt dla 50 osób. 

Radny  Sławomir  Mazurek –  poruszył  temat  budowy  przydomowych  zbiorników

bezodpływowych i oczyszczalni ścieków.

Wójt  Gminy –  podał,  że  generalnie  tam,  gdzie  nie  jest  dopuszczalna  zbiorcza  część

kanalizacyjna  dopuszcza  się  formę  budowy  zbiorników  bezodpływowych  plus  przydomowe

oczyszczalnie. Dodał, że proces budowy kanalizacji na terenie Gminy nie zakończył się. Będą

miejscowości niewielkie np. Cząstkowo, które nie ma problemów z przepustowością i lepiej tam

umieścić  przydomową oczyszczalnię.  W miejscowości  tej,  mieszkańców nie ma  zbyt  dużo i

Gmina nie musi tam od razu budować sieci kanalizacyjnej. Natomiast należy pomyśleć o tych

miejscowościach, które były przypisane do aglomeracji ściekowych a z różnych względów nie
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zostały do niej przyłożone np. Rościszewo. Uważa, że te miejscowości w pierwszej linii powinni

zostać  do  tych aglomeracji  przyłączone.  Na  koniec  swojej  wypowiedzi  dodał,  że  proces

kanalizacyjny na terenie Gminy będzie trwał jeszcze przez kilka lat.  

Przewodniczący Rady Gminy  –  reasumując,  podał,  że  celem raportu  jest  to,  aby poprawiać

kondycję gminy i polepszyć życia mieszkańców. Czytając ten raport wiemy, że to, co powinno

być przedstawione w tym raporcie zostało przedstawione. 

Radny Zbigniew Gębka – nawiązał do tematu dofinansowania do wymiany pieca z programu

„Czyste powietrze”.

Wójt  Gminy – podał,  że  od 1 lipca  wszyscy mamy nowy obowiązek,  musimy podać  czym

opalamy, jakim piecem opalamy, jakie ma on parametry. Każdy będzie musiał wymienić piec

starej generacji, na piec ekologiczny. Wymiana pieca będzie dofinansowana właśnie z programu

„Czyste  Powietrze”.  Na  dzień  dzisiejszy  program  ten  jest  kierowany  tylko  do  budynków

jednorodzinnych, ale ma być on również kierowany do wielorodzinnych. Dodał, że do jesieni już

będą nowe założenia do programu „Czyste powietrze”.  Każdy kto będzie miał piec niższy niż 5

generacji będzie musiał wymienić piec. 

Wywiązała się dyskusja w sprawie wymiany pieca w trakcie której Radny Marian Płotka zwrócił

uwagę, że dofinansowanie będzie tylko do pomp ciepła i do gazu. Dodał, że prąd idzie cały czas

w górę a nie wszyscy mają możliwość podłączenia się pod gaz ziemny. 

Ad 26. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy wotum zaufania.

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Przewodniczący Rady Gminy - przystąpił do odczytania projektu uchwały. Poddał uchwałę pod

głosowanie. Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXX/259/2021 w w/w spra-

wie. Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały.

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – podziękował za jednogłośne udzielenie wotum zaufania. Po-
dziękował również za współpracę zwracając uwagę, że wotum zaufania, to jest coś więcej niż
wykonanie budżetu. 

Ad 27. Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Trąbki Wielkie za rok 2020.

a) Wystąpienie Wójta Gminy.

Wójt     Gminy - przedstawił na rzutniku charakterystykę Gminy. Przedstawił wydatki inwestycyjne

jakie poniosła Gmina w roku 2020. Szczegółowe informacje dot. budżetu Gminy Trąbki Wielkie
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stanowi załącznik elektroniczny do protokołu.

b) Dyskusja nad sprawozdaniami.

Przewodnicząc     Rady Gminy - otworzył dyskusję w ramach wykonania budżetu Gminy za 2020

rok zwracając uwagę, że temat ten był wcześniej wielokrotnie już omawiany.   

Radny Marian Płotka Przewodniczący komisji Ekonomicznej i Rozwo  ju Gospodarczego Rady

Gminy – zwrócił  uwagę, że temat wykonania budżetu był omawiany na posiedzeniu komisji

Ekonomicznej, na posiedzeniu Komisji Wspólnej, jak i na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej. 

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są jednak  jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono.

Ad  28.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  i  zatwierdzenia  sprawozdania

finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy za 2020 rok – referuje Pan

Zbigniew Leszczyński Przewodniczący Rady Gminy Trąbki Wielkie.

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Przewodniczący Rady Gminy –  uzasadnił potrzebę podjęcia uchwały. Zapytał, czy są pytania.

Pytań nie zgłoszono. 

Następnie przeczytano projekt uchwały, po czym Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy są

uwagi do treści uchwały. W związku z tym, że nie było, Przewodniczący poddał uchwałę pod

głosowanie. Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXX/260/2020 w w/w spra-

wie.

Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały.

Ad 29. Absolutorium dla Wójta Gminy Trąbki Wielkie za 2020 rok.

a) Przedstawienie Uchwały Nr 081/g285/R/I/21 Składu Orzekającego Regionalnej Izby

Obrachunkowej  w  Gdańsku   z  dnia  13  kwietnia  2021  r.  w  sprawie  opinii  o

sprawozdaniu  z  wykonania  budżetu  Gminy  Trąbki  Wielkie  za  2020  rok  wraz  z

informacją  o  stanie  mienia  komunalnego  i  objaśnieniami.-  referuje  Pan  Zbigniew

Leszczyński Przewodniczący Rady Gminy;

b)  Przedstawienie opinii - wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Trąbki Wielkie   o

udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy z tytułu wykonania budżetu za 2020 rok –

referuje Pan Sławomir Mazurek Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady  Gminy

Trąbki Wielkie;
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c) Przedstawienie Uchwała Nr 166/g285/A/I/21 z dnia 07 czerwca 2021r Regionalnej Izby 

Obrachunkowej  – referuje Pan Zbigniew Leszczyński Przewodniczący Rady  Gminy 

Trąbki Wielkie;

d) Dyskusja;

e) Podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  Wójtowi  Gminy  Trąbki  Wielkie

absolutorium  z  tytułu  wykonania  budżetu  za  2020  rok  –  referuje  Pan  Zbigniew

Leszczyński  Przewodniczący Rady Gminy Trąbki Wielkie.

Ad a) Przedstawienie Uchwały Nr 081/g285/R/I/21 Składu Orzekającego Regionalnej Izby

Obrachunkowej w Gdańsku  z dnia 13 kwietnia 2021 r. w sprawie opinii o sprawozdaniu z

wykonania budżetu Gminy Trąbki Wielkie za 2020 rok wraz z informacją o stanie mienia

komunalnego i objaśnieniami.- referuje Pan Zbigniew Leszczyński Przewodniczący Rady

Gminy;.

Przewodniczący  Rady  Gminy –  przedstawił  sentencję  w/w  opinii  Regionalnej  Izby

Obrachunkowej w Gdańsku informując, że Regionalna Izba Obrachunkowa pozytywnie opiniuje

wykonanie budżetu gminy za 2020r.

Ad b) Przedstawienie opinii - wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Trąbki Wielkie   o

udzielenie  absolutorium  Wójtowi  Gminy  z  tytułu  wykonania  budżetu  za  2020  rok  –

referuje Pan Sławomir Mazurek Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady  Gminy Trąbki

Wielkie.

Radny Sławomir  Mazurek  Przewo  dniczący  Komisji  Rewizyjnej -  odczytał  wniosek  Komisji

Rewizyjnej Rady Gminy Trąbki Wielkie wystosowany do Regionalnej Izby Obrachunkowej w

sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium.

Ad c)  Przedstawienie Uchwała Nr 166/g285/A/I/21 z dnia 07 czerwca 2021r Regionalnej

Izby Obrachunkowej  – referuje Pan Zbigniew Leszczyński Przewodniczący Rady  Gminy

Trąbki Wielkie.

Przewodniczący     Rady     Gminy -  poinformował,  że  skład orzekający Regionalnej Izby

Obrachunkowej w Gdańsku pozytywnie opiniuje wniosek  Komisji  Rewizyjnej  o udzielenie

Wójtowi Gminy absolutorium.

Ad d) Dyskusja.

Przewodniczący Rady Gminy – otworzył dyskusję dotyczącą udzielona absolutorium dla Wójta
gminy Trąbki Wielkie. Brak głosów. Przewodniczący zwrócił uwagę, że poszczególne komisje
pracowały nad sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy. Dyskusji było bardzo dużo i nie
dziwi Przewodniczącego fakt, braku dalszych pytań radnych.
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Ad e) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Trąbki Wielkie absolutorium
z  tytułu  wykonania  budżetu  za  2020  rok  –  referuje  Pan  Zbigniew  Leszczyński
Przewodniczący Rady Gminy Trąbki Wielkie.

Przewodniczący Rady Gminy – podał, że zgodnie z przepisami Rada Gminy powinna podjąć
przedmiotową uchwałę. 

Radny Marian Płotka -zwrócił uwagę, że jest błąd w tytule uchwały. Zapisane jest 2019 rok a
powinien być 2020 rok.  

Przewodniczący Rady Gminy – przyznał słuszność, zwrócił się do radnych, aby każdy w tytule
uchwały poprawił rok za który będzie udzielane Wójtowi Gminy absolutorium. Czyli  należy
wpisać  w miejsce roku 2019 - rok 2020.  Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący
spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXX/261/2021 w w/w spra-

wie.

Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały.

Wójt Gminy - podziękował za jednogłośne udzielenie absolutorium. Podziękował wszystkim za
wspólną współpracę przy realizacji  budżetu gminy za 2020r.

Przewodniczący  Rady  Gminy  Zbigniew  Leszczyński  wraz  z  Wiceprzewodniczącym  Rady

Gminy Markiem Czerwińskim na ręce Wójta Gminy i Skarbnik Gminy, wręczyli kwiaty i złożyli

życzenia  z  okazji  otrzymanego absolutorium oraz za zrealizowanie dość trudnego budżetu

Gminy w 2020r.

Ad 30 Wolne wnioski.

Radny Krystian Sadowski – zapytał o pojemniki, które do 15 stycznia br. miały zostać z sołectw

powywożone. Nadal w niektórych sołectwach one stoją i jest bałagan. 

Wójt Gminy – przyznał, że faktycznie z pojemnikami jest problem. Gmina wskazała termin do

15 stycznia  br.  a  właściciel  nie  wywiązała  się  z  tego obowiązku.  Poszły kolejne  wezwania.

Ostatnio wystosowane zostało kolejne pismo, termin, który został w nim wskazany, to do końca

miesiąca jeżeli  nie zostaną zabrane przez Fundacje te pojemniki,  to Gmina tym się zajmie i

obciążona zostanie tym fundacja. 

Radna  Justyna  Perka –  nawiązała  do  planowanej  budowy  linii  400  kV.  Podała,  że  wśród

mieszkańców rodzi się niepokój. Znana jest propozycja przebiegu tej linii.  Zapytała,  czy jest

możliwość zorganizowania z mieszkańcami w tej sprawie spotkania.

Wójt  Gminy –  podał,  że  radni  mieli  na  spotkaniu  przedstawioną  ogólna  prezentację.  Nie

dostałem żadnego szczegółowego wykazu przez czyje działki ta linia ma biec. Wiec na tę chwilę

trudno będzie Wójtowi rozmawiać jak ta linia przebiegnie, przez czyj teren i gdzie będzie strefa

18



oddziaływania.  Dodał,  że  jak będzie  już znany przebieg  linii,  to  zorganizuje się  spotkanie z

właścicielami tych terenów. Zwrócił również uwagę, że Firma Państwowe  Sieci Energetyczne

nie oczekują ze strony Gminy miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, bo kierują

się  spec ustawą.  Oznacza to,  że Gmina nie będzie przygotowywała  planu zagospodarowania

przestrzennego, czy zmiany studium. Korzystając ze spec ustawy, takim aktem nadrzędnym idą

ale to nie oznacza że Gmina nie ma dyskutować na ten temat. We wrześniu będzie spotkanie,

gdzie będą podane szczegóły, jest to firma państwowa działająca na rzecz Skarbu Państwa. 

Na powyższy temat wywiązała się dyskusja w trakcie której Wójt Gminy podał, że to, nie jest

tak, że mieszkańcy nie będą mogli protestować, mimo to, że jest to spec ustawa, tylko chodzi o

to, że Gmina ma bardzo ograniczone możliwości. Przypomniał, że na spotkaniu przedstawiciele

firmy również zapewniali, że będą chcieli się z mieszkańcami spotkać. 

Radny  Władysław  Kanka –  zwrócił  uwagę,  że  specjaliści  zapowiadają,  że  w  terenie

zabudowanym taka linia nie powinna przebiegać. Mieszkańcy tego nie chcą. Owszem, chcą, ale

nie tędy, niech to przebiega poza miejscowością.   

Wójt Gminy – zadeklarował, że spotkanie i wszelkie uwagi, które wpłyną do Wójta, zostaną

przekazane dalej i zostanie zorganizowane spotkanie w tym temacie. Zwrócił uwagę, że  pewnie

jest to, że jest to inwestycja rządowa, centralna. Tak jak linia 400kV, która już przebiega przez

tereny naszej Gminy, której istotnym znaczeniem jest zabezpieczenie energetycznego państwa.

Dyskusja pewnie jest możliwa w sprawie przesunięcia tej linii, ale czy całkowite przesunięcie

żeby nie przebiegała po naszej gminie tego Wójt nie wiem. 

Przewodniczący Rady Gminy –  zapytał  czy  w ramach  wolnych  wniosków są  jeszcze  jakieś

pytania. Brak pytań. 

Ad 31.  Zamknięcie sesji zwyczajnej.

Przewodniczący Rady -  zamknął XXX zwyczajną sesję Rady Gminy, dziękując  wszystkim za
czynny udział.

Protokołowała: Przewodniczący Rady Gminy:
Katarzyna Czyż       Zbigniew Leszczyński

Załączniki:
1. Lista obecności radnych, sołtysów,
2. Porządek sesji,
3. Uchwały podjęte na sesji – nr XXX/246/2021 – XXX/261/2021
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